

COMPANY PROFILE



Table Of Content

- 03 About Company
- 04 A word from leader

05 mission

- 06 vision
- 07 Qatar Vision 2030
- 08 our service

09 Email Us

10 Contact Us



About Company



رؤيا العقارية هي شركة عقارية بارزة مقرها الرئيسي في الدوحة، قطر. تأسست شركة رؤيا في عام 2008، وقد نمت بسرعة لتصبح لاعباً مهماً في سوق العقارات القطري. وتتخصص الشركة في التطويرات السكنية والتجارية ومتعددة الاستخدامات، مع التركيز على تقديم مشاريع عالية الجودة تلبي احتياجات قطاعات السوق المتنوعة. ومع الالتزام بالتميز والابتكار ورضا العملاء، وضعت رؤيا نفسها كاسم موثوق به في هذه الصناعة.

Roya Real Estate is a prominent real estate company headquartered in Doha, Qatar. Established in 2008, Roya has swiftly grown to become a significant player in the Qatari real estate market. The company specializes in residential, commercial, and mixed-use developments, focusing on delivering high-quality projects that cater to diverse market segments. With a commitment to excellence, innovation, and customer satisfaction, Roya has positioned itself as a trusted name in the industry.



"كلمة للسبد المالك"

"A word from leader"

Future Outlook and Goals

"

في رؤبا، نحن ملنزمون بنفبېر المشهد العقارمي في قطر من خلال حلول مبنكرة وخدمة اسنثنائېة. هدفنا لېس فقط إنشاء العقارات، ولكن أبضًا مجنمعات مزدهرة نعكس الروح النابضة بالحباة لأمننا. نحن نؤمن بأهمية بناء الثقة ونقديم القيمة لعملائنا، والنأكد من أن كل مشروع نقوم به هو شهادة على النزامنا بالجودة والنميز.

At Roya, we are committed to transforming the real estate landscape of Qatar through innovative solutions and exceptional service. Our goal is to create not just properties, but thriving communities that reflect the vibrant spirit of our nation. We believe in building trust and delivering value to our clients, ensuring that every project we undertake is a testament to our dedication to quality and excellence.



مهمتنا

أن نكون شركة التطوير العقاري الرائدة في قطر، والمعروفة بالجودة والابتكار والنهج الذي يركز على العملاء.

MISSION

To be the leading real estate developer in Qatar, known for our quality, innovation, and customercentric approach.



رؤيتنا

إنشاء مشاريع عقارية عالمية المستوى تعزز تجربة المعيشة والعمل لعملائنا مع المساهمة في النمو المستدام للقطاع العقاري في قطر.

Vision

To create world-class real estate developments that enhance the living and working experience of our customers while contributing to the sustainable growth of Qatar's real estate sector.



تماشياً مع رؤية قطر 2030

وتتوافق رؤيا مع رؤية قطر 2030، التي تهدف إلى تنويع الاقتصاد وتعزيز التنمية المستدامة. وتساهم مشاريع الشركة في النمو الاقتصادي للدولة وتدعم رؤيتها في أن تصبح وجهة عالمية رائدة للأعمال والسياحة.

Vision 2030 Alignment

Roya is aligned with Qatar's Vision 2030, which aims to diversify the economy and promote sustainable development. The company's projects contribute to the country's economic growth and support its vision of becoming a leading global business and tourism destination.



خدماتنا

تم تصميم خدمتنا لتزويد المستخدمين بتجربة سلسة وفعالة. نحن نسعى جاهدين لتقديم أفضل الدعم والحلول الممكنة لتلبية احتياجات عملائنا.

بيع العقارات

إدارة العقارت

تأجير العقارت

شراء العقارت

OUR SERVICE

Our service is designed to provide users with a seamless and efficient experience. We strive to offer the best possible support and solutions to meet our customers' needs.

1.Buying a Property

2. Selling a Property

3. Property Management

4.Rental Services



راسلنا عبر البريد الإلكتروني

info@royaqatar.com

هل لديك أسئلة أو بحاجة الى مزيد من المعلومات؟ نحن هنا للمساعدة! يرجى إرسال بريد إلكتروني إلينا على(infoeroyaqatar.com)،وسنقوم بالرد عليك في أقرب وقت ممكن. رضاكم هو أولويتنا!

SEND US YOUR QUESTIONS!

Email us at info@royaqatar.com

Have questions or need more information? We're here to help! Please send us an email at [info@royaqatar.com], and we'll get back to you as soon as possible. Your satisfaction is our priority!



للتواصل Contact Us



info@royaqatar.com

www.royaqatar.com

Building No.455, Street - 340, Zone: 56-Salwa Road, Doha, Qatar



شکراً Thank You



Scan Me!